



אין במידע המופיע באתר "כל עובד\*" או בשירות הניתן למנויי האתר כדי להוות ייעוץ משפטי ו/או תחליף לייעוץ משפטי.

נתוני שכר מינימום – החל מאפריל 2025

החל מיום 1.04.2025 יתעדכן שכר המינימום. להלן נתוני שכר המינימום למבוגר, לנוער, ולבעלי יכולת עבודה מופחתת.

שכר מינימום למבוגר  
החל מ-1 באפריל 2025

| חודש                 | שעה       | יומי          | יומי           |
|----------------------|-----------|---------------|----------------|
| (עד 42 שעות שבועיות) |           | (6 ימי בשבוע) | (5 ימים בשבוע) |
| 6247.67 ש"ח          | 34.32 ש"ח | 249.9 ש"ח     | 288.35 ש"ח     |

שכר מינימום נוער  
173 שעות בחודש

| גיל   | אחוז משכר מינימום | חודש                 | שעה       |
|-------|-------------------|----------------------|-----------|
|       |                   | (עד 40 שעות שבועיות) |           |
| עד 16 | 70%               | 4,373.36 ש"ח         | 25.27 ש"ח |
| עד 17 | 75%               | 4,685.75 ש"ח         | 27.08 ש"ח |
| עד 18 | 83%               | 5,185.56 ש"ח         | 29.97 ש"ח |
| חניך  | 60%               | 3,748.60 ש"ח         | 21.66 ש"ח |

שכר מינימום לבעלי יכולת עבודה מופחתת

(בכפוף לאישור בהתאם לתקנות שכר מינימום עובדים בעלי יכולת עבודה מופחתת)

| שיעורי יכולת עבודה ב- % | אחוז משכר המינימום | שכר חודשי    | שכר שעתי |
|-------------------------|--------------------|--------------|----------|
| 19-30                   | 30                 | 1,874.3 ש"ח  | 10.29    |
| 30-40                   | 40                 | 2,499 ש"ח    | 13.72    |
| 40-50                   | 50                 | 3,123.83 ש"ח | 17.16    |
| 50-60                   | 60                 | 3,748.6 ש"ח  | 20.59    |
| 60-70                   | 70                 | 4,373.36 ש"ח | 24.02    |
| 70-80                   | 80                 | 4,998.13 ש"ח | 27.45    |

.אין במידע המופיע באתר "\*"כל עובד\*" או בשירות הניתן למנויי האתר כדי להוות ייעוץ משפטי ו/או תחליף לייעוץ משפטי